

商务英语词汇复习：3000单词一起背练习(七十七) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/468/2021_2022__E5_95_86_E5_8A_A1_E8_8B_B1_E8_c85_468262.htm 找出与斜体单词意义相近的单词.

1 He patted me on the

shoulder. a. persuaded b. trimmed c. tapped d. spat 2 The early settlers had many difficulties to

overcome. a. perform b. decrease c. conquer d. understand 3 The police traced the thief to his hiding

place. a. searched b. tracked c. vanquished d. located 4 They carved their names on the tree. a. inscribed b. described c. inspired d. wrote 5 We

steered the boat toward the port in the

south. a. hid b. swung c. spied d. guided 6 It is a folly to drink too much during the picnic. a. puzzle b. danger c. foolishness d. feast 7 Janet is only

too critical of Alice because she doesn't like her.

a. faultfinding b. substantial c. jealous d. negligent 8 She hid the toy in the drawer. a. hit b. concealed c. disclosed d. put 9 Wet weather is a feature of

life in Scotland. a. characteristic b. quantity c. occasion d. device 10 It is no use trying to argue with you when you fly into a fury over the

slightest thing. a. privilege b. journey c. raged d. rarity 答案: 1 c 他拍了拍我的肩膀 a. 说服 b. 修剪 c. 轻拍 d. 口角 2 c 早期移民者有许多困难要克服. a. 执行 b. 下降 c. 征服 d. 懂得 3 b 警察跟踪贼到他藏身的地方. a. 搜查 b. 跟踪 c. 征服 d. 位于 4 a 他们把名字刻在树上. a.

刻 b. 描写 c. 激励 d. 写 5 d 我们驾驶小般向港口南边前进. a. 藏 b. 摇晃 c. 侦察 d. 导航 6 c 野餐时喝得太多很傻. a. 谜语 b. 危险 c. 傻 d. 盛宴 7 a Janet 只对 Alice 不满因为她不喜欢她. a. 挑毛病 b. 坚固 c. 嫉

妒d.疏忽8 b 她把玩具藏在抽屉里.a.打b.藏c.露出d.放9 a 潮湿的天气是苏格兰的特点.a.特点b.数量c.场合d.设备10 c 当你因为一点小事就狂怒时,和你讨论一些事情是没有用的a.特权b.旅程c.生气d.稀有 100Test 下载频道开通,各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com